



***Representative Office of Japan to the P.A.***

VIP2 Center 3<sup>rd</sup> Floor, Yazoor Street, Al-Bireh

Tel. 02-2413120/1/2 Fax. 02-2413123 [repjapan@mofa.go.jp](mailto:repjapan@mofa.go.jp)

---

**PRESS RELEASE**

June 7, 2013

**Statement by the Press Secretary, Ministry of Foreign Affairs  
of Japan, on the formation of the new Palestinian cabinet**

1. The Government of Japan welcomes the formation of the new Palestinian cabinet headed by Dr. Rami Hamdallah, the new Prime Minister.
2. The Government of Japan supports the two-state solution, and has backed up strongly the Palestinians' efforts for building a future independent and viable state. The Government of Japan hopes that the new cabinet will show the further leadership.
3. The Government of Japan expresses its respect for the contributions to the Palestinian state-building by the former Prime Minister Dr. Salam Fayyad, and will continue to closely cooperate with the new cabinet led by the Prime Minister Dr. Rami Hamdallah.

**(END)**



## Representative Office of Japan to the P.A.

VIP2 Center 3<sup>rd</sup> Floor, Yazoor Street, Al-Bireh

Tel. 02-2413120/1/2 Fax. 02-2413123 [repjapan@mofa.go.jp](mailto:repjapan@mofa.go.jp)

### بيان صحفي

7.06.2013

#### بيان من السكرتير الصحفي في وزارة الشؤون الخارجية اليابانية، بخصوص تشكيل الحكومة الفلسطينية الجديدة

1. ترحب حكومة اليابان بتشكيل الحكومة الفلسطينية الجديدة برئاسة الدكتور رامي حمد الله، رئيس الوزراء الجديد
2. تدعم حكومة اليابان مبداء حل الدولتين، ووقفت بقوة بجانب جهود الفلسطينيين لبناء دولة مستقلة قابلة للحياة في المستقبل. وتأمل حكومة اليابان من الحكومة الجديدة الاستمرار في نفس النهج القيادي
3. تعرب حكومة اليابان عن احترامها لمساهمات رئيس الوزراء السابق الدكتور سلام فياض في بناء الدولة الفلسطينية، وستواصل التعاون بشكل وثيق مع الحكومة الجديدة بقيادة رئيس الوزراء الدكتور رامي حمد الله

(النهاية)